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Olympijská petice putuje k soudu
Tisícovka Pražanů podepsala petiční archy. Zastupitelé na ně zapomněli
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Tisícovka Pražanů podepsala petiční archy. Zastupitelé na ně zapomněli

Praha - Starostové menších měst a obcí mají stále větší obavy, že se metropoli podaří získat
pořadatelství letních olympijských her.
A že oni tím pádem přijdou o příděl peněz ze státního rozpočtu.
Odpůrci her z hlavního města mají zase strach, že jsou Praha a Česko na takovou velkou sportovní
akci příliš malé a chudé.
Jejich zástupci se tak obrátili na Ústavní soud se žalobou. Jako důvod uvádějí, že se pražští
zastupitelé včas nezabývali peticí o olympijském referendu.
"Úcta k petičnímu právu je projevemúcty k demokracii. Zřejmě petice nezapadá do olympijské
megalomanie pražských radních, nicméně je třeba ji respektovat a projednat ji podle zákona, a nikoli
být nečinný," stojí v prohlášení signatářů petice.
Jakub Filip Novák, Ondřej Rejzek, europoslankyně Jana Hybášková (SNK ED), Aleš Moravec a Karel
Berka, kteří jsou podepsáni pod žalobou, argumentují, že petici o referendu podpořila zákonem
stanovená tisícovka Pražanů.
Zákon pak zastupitelům ukládá, že musí o petici jednat do šedesáti dnů. Archy přinesla na magistrát
senátorka Jana Juřenčáková (Nezávislí starostové pro kraj) loni 19. října. A dál? Nic, petice zapadla a
do 18. prosince se na jednání zastupitelstva nedostala.
Magistrát už před časem uznal, že na petici jaksi zapomněl. Ze žaloby si ovšem ústy mluvčího Jiřího
Wolfa dělá úřad pramálo.



"Projednávání referenda o olympiádě je na program jednání zastupitelstva zařazeno na tento čtvrtek.
Ústavní soud by nám stejně mohl nakázat jenom to, abychom o něm jednali," pokrčil ramenyWolf.
Reakci jednoho z největších propagátorů olympiády v Praze, primátora Pavla Béma (ODS), se včera
nepodařilo získat. Telefon nezvedal, na textové zprávy neodpovídal.
Starostové jsou teď z přístupu zastupitelů přinejmenším otrávení.
"Zákon by měl platit pro každého. Při nedodržení zákonné lhůty by měla následovat přinejmenším
omluva," vyzval politiky starosta středočeského Chotětova Ladislav Šifta (ODS).
Znovu už by petice zapadnout neměla. Alespoň to Pražanům slíbila senátorka Juřenčáková: "Chci své
slovo dodržet a návrh zákona do parlamentu prosadit."

***

"Zákon by měl platit pro každého. Při nedodržení zákonné lhůty má následovat přinejmenším
omluva." starosta Chotětova Ladislav Šifta
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